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Tune d. 26. marts 2025 
 
Formandens beretning 
 
Kære medlemmer af Varmelauget, 
 
Endnu et år er gået og selvom vi nogenlunde kan give samme status som for et år siden, så er der 
sket en del. 
 
Der har været adskillige trykprøvninger hen over sommeren – og tak for assistance fra alle med at 
tage billeder af målere og give adgang til bryggers hvor der blev skiftet en ventil. 
 
LR har entreret med Norsyn om opgaven, og Mike har været effektiv til at få identificeret en 
monteringsfejl på de ventiler som går fra vejen ind til husene. Det har medført 12-13 forskellige 
opgaver med at grave indkørsler op og genetablere ventilerne korrekt. 
 
Der er stadig en kendt læk et sted i den østlige streng af anlægget, og den vil blive identificeret når 
udetemperaturen stiger 
 
Derefter kan vi tage endnu en periode med LR/Norsyn for at se om anlægget holder tryk. 
 
Økonomiske højdepunkter 
I det foreslåede budget, fortsætter vi vores strategi for hensættelser ud fra hvad vi ved om 
anlæggets levetid på komponentniveau - samtidig med at vi fastholder bidraget til varmelauget. 
 
El-prisen holder sig stabilt og vi har desuden kørt hele sommeren med et reduceret tryk på 
pumpen, hvilket gør at vi har fastholdt det el-forbrug som vi satte os for i budgettet sidste år. 
Omkring 18000 kWh, mod 25000 kWh året før... 
 
Dette er gjort manuelt i år – af Mike – men vi har fundet en leverandør som kan levere en 
automatik og det vil vi gå videre med, når LR melder klar til at vi må rode med anlægget. Lige nu 
skal vi ikke ændre på noget. 
 


